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غلامرضا نوری قزلجه عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی 
در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، در رابطه با جلسه اعضای این کمیسیون با 
رئیس جمهور و وزیر کشاورزی در هفته گذشته و موضوعات مطرح شده 
در این جلسه، گفت: جلسه روز دوشنبه اعضای کمیسیون با رئیس جمهور و 
وزیر جهاد کشاورزی به نظرم جلسه خوبی بود، این از جمله اتفاقاتی است 
که کمتر رخ می دهد که کمیسیون های تخصصی با رئیس جمهور و وزیر 
بحث  به صورت تخصصی روی موضوعات  و  باشند  داشته  مربوطه جلسه 
کنند. یکی از بحث های مهم مطرح شده در این جلسه موضوع نهاده ها بود 
که دولت اطمینان داد در بحث ذخایر استراتژیک و تأمین نهاده ها مشکلی 

نداریم و تمهیدات لازم اندیشیده شده است.
صورت  به  و  کشاورزی  حوزه  در  هم  دیگری  موضوعات  افزود:  وی 
و  شد  مطرح  کمیسیون  اعضای  سوی  از  مختلف  بخش های  در  تخصصی 

آقای وزیر و رئیس جمهور هم در پایان مطالبی را بیان کردند.
نوری در ادامه عنوان کرد: بنده به شخصه در چند موضوع صحبت کردم 
بند س   ۱ براساس جز  بود که  عدم صدور کالابرگ  موارد  این  از  یکی 
ترجیحی  ارز  حذف  برای  بود  شده  مجاز  دولت  بودجه  قانون   ۱ تبصره 
قالب  در  را  مابه التفاوت  اینکه  و  قیمت ها  نگهداشتن  ثابت  به  مشروط 
کالابرگ الکترونیکی در پایانه های مربوطه به تولیدکنندگان بپردازد. این 
مسئله را سؤال کردم که الان در ماه هشتم سال هستیم و اقدامی در زمینه 
آقای  یا خیر؟ که  دارد  را  این  اجرای  بنای  دولت  آیا  و  است  نداده  رخ 
رئیس جمهور در توضیحات گفتند که ما پیگیر این موضوع هستیم ولی از 
نظر فنی زیرساخت های لازم هنوز فراهم نشده است، داریم تلاش می کنیم 

و به محض اینکه فراهم شود، این کار را انجام خواهیم داد.
وی افزود: به هر حال این مسئله اثرات تورمی و جهش قیمتی خودش را 
روی کالاها گذاشته است و این اثر هم روی کالاهای اساسی و مرتبط با 
اقلام مشمول ارز ترجیحی بود و هم روی سایر کالاها و با توجه به افزایش 

قیمتی که در این کالاها صورت گرفت، تورمی را رقم زد.
عضو کمیسیون کشاورزی با اشاره به مسئله امنیت غذایی و رابطه مستقیم 
آن با مسئله جمعیت، ابراز داشت: مسئله دیگر بحث رشد جمعیت و امنیت 
امنیت  غذایی بود و گفتم که طی یک سال گذشته مشخص شد موضوع 
غذایی چه اندازه در سطح جهانی حائز اهمیت و جدی است و اتفاقاتی که 
در دنیا رخ داد نشان داد که با کوچکترین تلنگرها ما با مشکل مواد غذایی 
و عدم تأمین امنیت غذایی برای کشورها مواجه هستیم. در کشور ما هم 
با توجه به اینکه اگر خوش بینانه بگوییم ۸۰ درصد امنیت غذایی را داریم 
تأمین می کنیم این در شرایطی است که وضعیت منابع آب های زیرزمینی 
از سطح  بالاتر  بسیار  منابع طبیعی  بین رفتن خاک و  از  روند منفی دارد، 
معمول جهانی است و با این وضعیت تولید به این درجه از امنیت غذایی 

رسیدیم.
وی تصریح کرد: در این جلسه گفتم که یا باید آهنگ رشد جمعیت را 
متناسب با این وضعیت تنظیم کرد یا اینکه به فکر امنیت غذایی متناسب با 

جمعیتی که دارد رشد می کند، باشیم.
نماینده مردم بستان آباد به مسئله آب شرب شهرستان بستان آباد اشاره کرد 
و گفت: یک درخواست منطقه ای هم داشتیم و آن انتقال آب سد کلقان 
و  است  ضروریات  از  که  بود  شرب  آب  عنوان  به  شهرستان  کل  برای 
درخواست کردیم که به وزارت نیرو دستور بدهند با اینکه در بودجه امسال 

هم لحاظ شده عملیاتش به طور جدی آغاز شود.
رئیس فراکسیون مستقلین مجلس یازدهم در ادامه به دیگر مسائل مطرح شده 

در جلسه با رئیس جمهور پرداخت و ابراز داشت: نکته غیرکشاورزی که 
من در آنجا مطرح کردم بحث فضای مجازی بود که به آقای رئیس جمهور 
گفتم محدودیت هایی که در روزهای اخیر برای اینترنت پیش آمده و بعضاً 
برخوردهای موردی که با برخی از فعالان در این حوزه شده است، موجب 
شده که استارتاپ ها و شرکت های دانش بنیان که در حقیقت پیشران های 
اقتصادی ما در این حوزه هستند و بسیاری از کسب وکارها خصوصاً آن ها 
که در اندازه کوچک و متوسط هستند، با مشکل مواجه شوند و در حال 
از  بعضی  حتی  و  هستند  خود  کار  و  کسب  کلی  تعطیلی  یا  نیرو  تعدیل 
متخصصان این شرکت ها دارند مهاجرت می کنند و کشور آسیب می بیند.

وی افزود: در حوزه ای که خودمان خیلی سرمایه گذاری و تشویق کردیم 
یعنی استارتاپ ها و شرکت های دانش بنیان، در حال حرکت منفی هستیم.

از آقای رئیس جمهور درخواست کردم  اظهار داشت: من  ادامه  نوری در 
با توجه به اینکه شورای عالی فضای مجازی الان حوزه اینترنت و فضای 
مجازی را در اختیار دارد و با مصوبات جدیدی که گذرانده تقریباً اشراف 
آن کامل شده و ریاستش با رئیس جمهور محترم است، برای برگشت هرچه 
سریع تر اینترنت به شرایط یکی دو ماه قبل کمک کنند و حداقل وضعیت 
عادی که پیش از این وجود داشت را بازگردانند، اما در این خصوص ایشان 

سکوت کردند و پاسخی به این خواسته نداشتند.
وی ادامه داد: البته در حین صحبت ها یکی از همکاران هم نظری مخالف 
من داشت و خیلی تشکر کرد از اقدام شجاعانه دولت و آقای رئیس جمهور 
با این عنوان که »شما نوجوانان و جوانان کشور را از دست فضای مجازی 
رها کردید« و تشکر می کنیم و همین راه را ادامه دهید که در این زمینه 
هم آقای رئیسی اظهارنظری مبنی بر رد یا تأیید این صحبت ها نداشتند و 

سکوت کردند.
که  سؤال  این  به  پاسخ  در  یازدهم  مجلس  مستقلین  فراکسیون  رئیس 
»برداشت شما از این سکوت نسبت صحبت های خودتان و نماینده مخالف 
شما چه بود؟ آیا محدودیت ها رفع خواهد شد یا پایدار است؟«، تصریح 
کرد: من امیدوارم کسب وکارها را و همچنین مردم را درک کرده و بیش 
از این در این حوزه به کشور خسارت و آسیب وارد نکنند. امیدوارم که 
دسترسی ها و گردش آزاد اطلاعات را در کنار تقویت پلتفرم های داخلی 

فراهم کنند، الان بعضاً داخلی ها هم گله مند هستند و مشکل دارند.
وی افزود: در کنار تقویت پلتفرم های داخلی ما انتظار داریم که وضعیت 
اینترنت به شرایط عادی بازگردد و من این را تاکید می کنم که ما هیچوقت 
خیلی  مانند  که  علاقه مندیم  و  نیستیم  مجازی  فضای  در  ولنگاری  طرفدار 
از کشورها حتی مانند برخی کشورهای اسلامی که قوانین و مقرراتی را 
وضع کردند، قانون داشته باشیم منتها شاه بیت قوانین آن ها تعامل در حوزه 
اینترنت و ارتباطات با دنیا است نه تقابل. با این تعاملات می توانند اهداف 
و برنامه های خودشان، منافع مردم و امنیت خودشان را در فضای مجازی 
تقویت  را  داخلی  پلتفرم های  تعرفه گذاری ها  با  می توانند  و  کنند  پیگیری 

کنند.
نماینده مردم بستان آباد ادامه داد: منتها اصلاحاتی که شاه بیت آن تعاملی 
باشد و در صدر آن به رسمت شناختن حق اساسی مردم برای دسترسی به 
باشند.  باشد و یک دسترسی آسان و کم هزینه داشته  اینترنت پرسرعت 
این باید مطلع آن قانونگذاری باشد و در قالب آن به مسائلی همچون امنیت 
کاربران و مسائل امنیتی کشور هم پرداخته شود و همه این دغدغه ها باید 
تأمین شود. اما اگر سبک و سیاق مانند طرح صیانت و صرفاً برای مسدودی 

و آنچه که الان با آن مواجه هستیم باشد، قطعاً کشور آسیب می بیند. 
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وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه مشاغل و کسب و کارهای 
خرد پایدارتر هستند، گفت: وزارت صمت در همین راستا تسهیلات بانکی 
و زمین مورد نیاز برای توسعه این مشاغل خرد و کوچک تأمین می کند 
و حتی محدودیت و سقفی هم برای میزان وام درخواستی متقاضیان پیش 

بینی نکردیم.
از  بازدید  جریان  در  امین  فاطمی  رضا  سید  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
واحدهای تولیدی روستای لتگاه از توابع بخش لالجین شهرستان بهار اظهار 
واقع  زمین  استان همدان ۱۰ هکتار  به  امروز  نمونه در سفر  برای  داشت: 
و  صنعتی  ناحیه  یک  ایجاد  برای  کبودرآهنگ  ویان  صنعتی  شهرک  در 

تخصصی منسوجات پیش بینی شد.
وی ادامه داد: به جای ایجاد یک واحد بزرگ با ظرفیت اشتغال ۲ هزار نیرو 

باید به دنبال تقویت کسب و کارهای خرد و کوچک باشیم.
و  کسب  تقویت  و  توسعه  اینکه  بیان  با  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
این وزارتخانه است، اضافه کرد:  با جدیت در دستور کار  کارهای خرد 
شمار زیادی از مشاغل خُرد، ظرفیت توسعه را دارند و با توجه به داشتن 
تجربه کافی، بازار فروش، تخصص و توان بالا، بسیار پایدارتر از واحدهای 

بزرگ و با ظرفیت بالا هستند.
استاندار همدان هم گفت: وزیر صنعت، معدن و تجارت در جریان سفر به 
همدان و بازدید از طرح ها تصمیمات راهبردی و راهگشا برای توسعه و 

رونق تولید ارائه کرد.
از  حمایت  زمینه  در  وعده هایی  همچنین  افزود:  فرزاد  قاسمی  علیرضا 
با  داده شد که  امین  فاطمی  از سوی  اصناف  و  معدنی  بخش های صنعتی، 
حمایت این مقام مسئول امید می رود بتوان مشکلات و مسائل پیش روی 

سرمایه گذاران در بخش های مختلف را برطرف کرد.
وجود ۲۷۰ کارگاه صنعتی فعال در روستای لتگاه

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت نیز گفت: همه روستاهای استان به 
ویژه لتگاه، کرد آباد و دستجرد دارای ظرفیت اشتغالزایی خوبی هستند و 
برای حمایت مالی از جمله پرداخت تسهیلات سرمایه در گردش و سرمایه 

ثابت مدنظر قرار دارند.
و  بافی  جوراب  دستگاه   ۵۰۰ و  هزار  یک  بر  افزون  افزود:  شانیان  احمد 

سیستم رایانه ای در روستای لتگاه مستقر است و این روستا ۲۷۰ کارگاه 
فعال دارد. وی با بیان اینکه برای نخستین بار یک شناسنامه صنفی برای این 
روستا در نظر گرفته شد، اضافه کرد: میزان تسهیلات پرداختی به فعالان 
در این صنف، سال گذشته صفر بود اما امسال افزون بر ۲۷۰ میلیارد ریال 

طرح به بانک ها معرفی شدند.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خاطرنشان کرد: حدودی یک ماه 
پیش »تعاونی تأمین نیاز« با همکاری فرمانداری راه اندازی شد که بتوان 

مواد اولیه را ارزان تر برای فعالان این بخش تهیه و تأمین کرد.
شانیان ادامه داد: مطالعات اولیه برای راه اندازی کارخانه نساجی در استان در 
قالب طرح صورت گرفته است که امید می رود بتوان به زودی این صنعت 

را در همدان دایر کرد.
از  به  امروز  عصر  همدان،  به  خود  روزه  یک  سفر  ادامه  در  امین  فاطمی 
اورقین در شهرستان کبودرآهنگ  شهرک صنعتی شیرین سو و شهرک 
پوشاک  خوشه  تولیدی  واحد  از  کردآباد  روستای  در  همچنین  و  بازدید 

دیدن می کند.
بازدید از زمین خودروسازی و بازدید از شهرک صنعتی ویان در شهرستان 
همدان  استان  به  صمت  وزیر  روزه  یک  سفر  بخش  پایان  کبودرآهنگ 

است.یک هزار و ۱۷۸ واحد صنعتی و معدنی در استان همدان فعال است.
روستایی لتگاه با حدود ۵۸۰ خانوار و ۲ هزار نفر جمعیت در شهرستان بهار 
همدان واقع شده و با حدود ۲۰۰ کارگاه جوراب بافی و پنج دهه قدمت در 

این حرفه، سالانه حدود ۶ میلیون جین جوراب تولید می کند.

وزیر صنعت، معدن و تجارت: 

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان فارس خبر داد؛

ایجاد شهرک های صنعتی جدید
در شهرستان های همجوار مرکز استان فارس
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معاون اجرایی رئیس جمهور:

سفرهای استانی رئیس جمهور را با ساز و کار 
جدید دنبال می کنیم
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کسب وکارهای 
متوسط و کوچک در مسیر 

تعدیل و تعطیلی

در  غذایی  ذخایر  لحاظ  به  ایران  کشور  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
معنی  به  غذا  تولید  جهان  بر  حاکم  شرایط  با  و  دارد  قرار  سطح  بالاترین 

تولید قدرت است.
به گزارش خبرنگار مهر، سید جواد ساداتی نژاد در سفر یک روزه خود به 
زنجان و افتتاح شبکه تلویزیونی برکت، با بیان اینکه کشاورزان تنها تأمین 
قدرت جمهوری  از  بخشی  این کشاورزان  ندارند، گفت:  بر عهده  را  غذا 

اسلامی. هستند.
وی ابراز کرد: کشاورزان با وجود مشکلات اقتصادی تا به امروز با غیرت 

پای سفره ایرانیان پایداری و ایستادگی کردند.
وزیر جهاد کشاورزی گفت: زنجان شهر هوشمندی بوده و کشاورزان این 

استان پیشرو هستند.
در  غذایی  ذخایر  لحاظ  به  ایران  کشور  امروز  کرد:  تاکید  نژاد  ساداتی 

بالاترین سطح قرار دارد و با شرایطی که در جهان حاکم است تولید غذا 
به معنی تولید قدرت است.

وی بر لزوم ترویج در حوزه کشاورزی تاکید کرد و بیان داشت: امیدواریم 
حوزه ترویج بخش کشاورزی و استودیو برکت بتواند صدای کشاورزان 

در کشور و استان زنجان باشد.

وزیر جهاد کشاورزی:

صفحه4

با حضور وزیر راه و شهرسازی رقم خورد؛

بهره برداری باند دوم بزرگراه 
دشت ارژن - ابوالحیات

کلنگزنیساخت۴۰هزارو۶۲واحدمسکنطرحنهضتملی
صفحه4مسکنفارسدرشیراز وزیر صنعت، معدن و تجارت: 

وزارت صمت برای مشاغل 
خرد،زمین و تسهیلات 

تامین می کند
صفحه1 همراه با تحلیل خبر


